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۷ هزار ميليارد تومان بدهي دولت
 به بازنشستگان کشوري

مديرعامل سابق صندوق بازنشستگي 
کش��وري گفت: طل��ب ما از دولت ۷ 
هزار ميليارد تومان است که دولت هر 
سال بخشي از آن را پرداخت مي کند. 
محمود اسلاميان در گفتگو با مهر با 
اش��اره به اينک��ه در حال حاضر يک 
ميليون و ۳۰۰ هزار بازنشسته و يک 

ميليون و ۱۰۰ هزار بيمه شده تحت پوشش صندوق هستند، افزود: 
در س��ال هاي اخير اقدامات خوبي در جهت رفاه حال بازنشس��تگان 
صندوق بازنشس��تگي انجام ش��ده به طوري که توانستيم حقوق اين 
افراد را به صورت پلکاني افزايش دهيم تا کاهش قدرت خريدي که 
براي بازنشستگان ايجاد شده بود تا حدودي جبران شود. وي از ارائه 
وام ۴ ميليون توماني به بازنشستگان تحت پوشش خبر داد و تاکيد 
کرد: اين وام به ۳۰۰ هزار نفر پرداخت مي ش��ود و يک هزار و ۲۰۰ 
ميليارد تومان بدين منظور اختصاص داده ش��ده اس��ت. اسلاميان در 
مورد بدهي دولت به اين صندوق نيز گفت: طلب صندوق بازنشستگي 

از دولت در مجموع حدود ۷ هزار ميليارد تومان مي شود.

اجراي طرح توانمندسازي کودکان کار در 18 استان
معاون امور اجتماعي س��ازمان بهزيس��تي کشور از طرح توانمندسازي 
کودکان کار و خانواده هايشان در ۱8 استان کشور خبر داد. حبيب الله 
مسعودي فريد در گفتگو با پانا، درخصوص ساماندهي کودکان کار و 
خيابان اظهار داشت: در رابطه با کودکان کار و خيابان بايد بپذيريم که 
نبايد کودکي براي کار در خيابان وجود داشته باشد ضمن اينکه حضور و 
فعاليت کودکان کار در کارگاه هاي زيرزميني را هم نمي پذيريم. معاون 
امور اجتماعي سازمان بهزيستي کشور با بيان اينکه در همه اقداماتي 
که براي کودکان کار انجام مي ش��ود مصلحت کودک در نظر گرفته 
خواهد شد، گفت: کودکاني که براي کار در سطح خيابان حضور دارند 
از خانواده هاي متعددي هستند که ممکن است برخي از آن ها سرپرست 
نداشته باشند يا سرپرستي از کار افتاده و معتاد داشته باشند. همچنين 
ممکن اس��ت عده اي از اين کودکان س��وء اس��تفاده کنند بنابراين در 

اقداماتي که انجام مي شود بايد مصلحت کودک در نظر گرفته شود.

آمار ايدز رو به افزايش است
وزير بهداش��ت با بيان اينکه امار ايدز رو به افزايش اس��ت، گفت: تصور 
نکنيد، عده اي لاابالي به ايدز مبتلا مي  شوند، همه مردم در معرض خطر 
هستند و همه در يک کشتي نشسته ايم و ايدز سال هاي متمادي مي تواند 
ناش��ناخته باقي بماند. به گزارش پانا، سيدحس��ن قاضي زاده هاشمي در 
همايش روز جهاني ايدز، درخصوص اين بيماري هش��دار داد و گفت: 
عليرغم تمام تلاش هايي که براي کنترل ايدز صورت گرفته، هنوز آمار 
اين بيماري رو به افزايش است. وزير بهداشت با بيان اينکه در حال حاضر 
بيش از ۱۰ هزار بيمار مبتلا به ايدز درحال درمان هستند، خاظرنشان 
کرد: در قالب طرح تحول سلامت ۱۱ ميليون نفر حاشيه نشين را تحت 
مراقبت هاي سلامت قرار داديم و توانستيم بيماران بيشتري را شناسايي 
کنيم. وزير بهداش��ت خاطرنش��ان کرد: اينکه هرسال صحبت ها تکرار 

مي شود جاي غصه دارد، زيرا آمار ايدز رو به افزايش است.

برگزاري نمايشگاه چاپ وبسته بندي با حضور 
200 شرکت خارجي

 جزييات بيس��ت و چهارمين نمايش��گاه بين المللي چاپ، بسته بندي 
وماشين آلات وابسته تهران از سوي روساي اتحاديه هاي صنفي حوزه 
صنعت چاپ، تشريح شد. نشست خبري بيست و چهارمين نمايشگاه 
بين المللي چاپ، بسته بندي و ماشين آلات وابسته با حضور روساي 
اتحاديه ه��اي چاپخان��ه داران ته��ران، صادرکنندگان صنعت چاپ، 
ليتوگ��راف و صحاف��ان در محل اتحاديه صنف چاپخانه داران تهران 
برگزار ش��د. ايرج اس��تاد علينقي رئيس اتحاديه صنف چاپخانه داران 
تهران در ابتداي اين کنفرانس مطبوعاتي از توافق با برخي شرکت هاي 
به گفته او معتبر آلماني براي حضور در نمايشگاه بيست و چهارم چاپ و 
بسته بندي تهران خبر داد. در ادامه جليل غفاري رهبر، رئيس اتحاديه 
صحافان و رئيس هيات مديره شرکت برگزارکننده اين نمايشگاه، با 
اشاره به زمان و مکان برگزاري نمايشگاه امسال چاپ و بسته بندي 
گفت: نمايش��گاه از ۲۲ تا ۲۵ آذر در محل دائمي نمايش��گاه هاي بين 
المللي تهران همه روزه از ۹ صبح تا ۵ بعدازظهر پذيراي بازديدکنندگان 
اس��ت. وي افزود: امس��ال ۱۳ س��الن به برگزاري بيس��ت و چهارمين 
نمايشگاه چاپ و بسته بندي اختصاص داده شده است و در آن حدود 
۲۰۰ شرکت خارجي و ۴۵۰ شرکت داخلي به ارائه آخرين دستاوردهاي 
خود در اين حوزه خواهد پرداخت. در ادامه بابک عابدين رئيس اتحاديه 
صادرکنندگان خدمات صنعت چاپ ايران از حضور ش��رکت هايي از 
آلمان، ايتاليا، فرانسه، اتريش، سوئيس، سوئد، ترکيه، تايوان، چين، کره 
جنوبي، ژاپن، هند و اسلووني و همچنين حضور هيات هاي تجاري از 
کشورهاي افغانستان، عراق، عمان و ارمنستان براي انجام مذاکرات 
اقتصادي با طرف ايراني در اين نمايشگاه خبر داد. همچنين به گفته 
وي، تعدادي از اس��اتيد مجرب از کش��ورهاي مختلف براي برگزاري 
سمينارها و همايش هاي تخصصي با هدف انتقال تجربيات جهاني 
حوزه صنعت چاپ و بسته بندي به فعالان داخلي اين صنعت، در اين 
نمايشگاه حضور خواهند داشت. رئيس اتحاديه صادرکنندگان خدمات 
صنعت چاپ ايران همچنين گفت: ما از مديرعامل نمايشگاه »دروپا« 
خانم دلورمن براي حضور در بيس��ت و چهارمين نمايش��گاه چاپ و 
بس��ته بندي دعوت کرده ايم و ايش��ان در روزهاي برگزاري نمايشگاه 
جلس��ه اي را با روس��اي اتحاديه هاي حوزه صنعت چاپ و بسته بندي 
ايران با هدف بهبود روابط نمايش��گاه چاپ تهران و نمايش��گاه دروپا، 
برگزار خواهند کرد. وي با اش��اره به حدود ش��ش هزار کيلومتر مرز 
خاکي ايران با کش��ورهاي همس��ايه، بازار صنعت چاپ را براي ايران 
در منطقه مناس��ب ارزيابي کرد و با اش��اره به اينکه درآمد اين صنعت 
در سال ۲۰۱۷ در اين منطقه حدود ۵۶ ميليارد دلار بوده تاکيد کرد: 
ما مي توانيم جايگاه کشورمان را در حوزه صنعت چاپ و بسته بندي از 
وضعيت فعلي ارتقا دهيم و اين نمايشگاه فرصت مناسبي براي ايجاد 
تعاملات براي نيل به اين هدف است. در اين نشست همچنين جليل 
غفاري رهبر رئيس اتحاديه صحافان تهران در مورد وضعيت مستقر 
شدن ماشين آلات غول پيکر حوزه صنعت چاپ در نمايشگاه امسال 
هم گفت: انتقال ماشين آلات چاپ به محل برگزاري نمايشگاه و نصب 
و راه اندازي آنها در سالن هاي مربوطه کاري است که حداقل ۱۰ روز 
زمان مي برد اين در حالي است که سالن هاي نمايشگاهي فقط ۴ روز 
قبل از شروع نمايشگاه در اختيار ما قرار مي گيرد و عملا اين کار را با 
مشکل رو به رو مي کند. در پايان اين نشست احمد ابوالحسني رئيس 
اتحاديه ليتوگرافان تهران از حضور وزير فرهنگ و ارش��اد اس��لامي، 
رئيس اتاق اصناف و دست کم چهار نماينده مردم در مجلس شوراي 
اس��لامي  در آيين افتتاحيه بيس��ت و چهارمين نمايش��گاه بين المللي 

چاپ و بسته بندي تهران خبر داد.

پيشخوان

اجتماعی

فاز دوم طرح کاهش آلودگي هوا منتظر ابلاغ دولتکمبود اعتبارات شهرداري ها عامل شهرفروشيلزوم بازطراحي طرح تحول سلامت
عضو هيات رئيسه مجلس با بيان اينکه 
ب��ا منابع مالي موج��ود بازطراحي طرح 
تحول سلامت تنها راه تداوم اجراي اين 
طرح است، از دولت خواست براي تحقق 
مطالبات پزش��کان در بح��ث تعرفه ها 

قانون را اجرا کند. سيداميرحس��ين قاضي زاده هاش��مي در مورد 
اظهار نظرهايي مبني بر اينکه اجراي طرح تحول سلامت به دليل 
کمبود منابع مالي با مش��کل مواجه ش��ده است گفت: هم اکنون 
براي اجراي صحيح طرح تحول س��لامت ابتدا بايد منابع لازم 
براي تحقق اين مهم تامين ش��ود، يا اگر قرار نيس��ت اين منابع 
تامين ش��ود، ضروري اس��ت که اين طرح مورد بازطراحي قرار 
بگي��رد. اي��ن نماينده مجلس همچنين گفت: اين بازطراحي بايد 

مطابق با منابع پيش بيني شده کنوني صورت بگيرد.

عضو کميس��يون ش��وراها و امور داخلي 
کشور مجلس، گفت: شهرداري ها به دليل 
نداشتن درآمد پايدار ناچار به فروش شهر 
شده اند. ابوالفضل ابوترابي گفت: درحال 
حاضر بخش بزرگي از قوانين مربوط به 

درآمد پايدار شهرداري ها اجرا نمي شود، يکي از اين منابع اختصاص 
سهم شهرداري ها از ماليات برازرش افزوده است؛ بنابراين انتظار 
مي رود دولت با اهتمام ويژه به وظيفه خود دراين زمينه عمل کند. 
وي افزود: دولت بايد عوارض ۱۰ درصد از ميزان فروش بنزين را به 
شهرداري ها پرداخت کند، اما دولت تاکنون نسبت به پرداخت اين 
ميزان به شهرداري ها وظيفه اصلي خود را انجام نداده است. اين 
نماينده مجلس گفت: کمبود اعتبارات شهرداري ها طي سال هاي 

گذشته عامل اصلي شهرفروشي است.

مديرعامل شرکت کنترل کيفيت  هواي  
شهر تهران گفت: تمامي زيرساخت هاي 
لازم ب��راي اج��راي فاز ۲ طرح کاهش 
فراهم است. وحيد حسيني، درخصوص 
اجراي��ي ش��دن گام ه��اي بعدي طرح 

کاهش گفت: در حال حاضر تمام مصوبات قانوني اجراي اين 
طرح از مصوبات دولت و شوراي عالي ترافيک فراهم شده که 
اتفاق مهمي اس��ت. حسيني، مديرعامل شرکت کنترل کيفيت 
هواي شهر تهران با بيان اينکه اجراي فازهاي بعدي، مصوبات 
قانوني را دارد، توس��ط دولت بايد ابلاغ ش��ود، گفت: از س��مت 
مسئولاني که در حوزه آلودگي هوا مسئوليت دارند اين مصوبات 
بايد ابلاغ شود اما دولت ملاحظات اجتماعي، فرهنگي و سياسي 

را بايد در اجراي فاز به فاز اين طرح لحاظ کند.

اخــبار شـهرستان

مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران خبر داد: 

حفر 7 حلقه چاه آب شرب در شهرستان ملارد

بازديد مدير کل راه و شهرسازي استان از محور قائمشهر- سوادکوه

مدير منطقه 9 عمليات انتقال گاز خبر داد:

احداث کانال هاي زهکشي در حريم خط لوله اول سراسري در منطقه صعب  العبور لوشان- رودبار

افتتاح کارگاه قالي بافي انجمن نابينايان کرمان برگزاري مراسم زنگ آب در آموزش و پرورش منطقه 5 اصفهان
تجارت-استان کرمان:کارگاه قالي بافي 
انجم��ن نابينايان کرمان با حضور زهرا 
موسي پور، معاون فرهنگي و اجتماعي 
استانداري، اعضاي هيات مديره انجمن 
نابينايان ،کارکنان معاونت اموراجتماعي 
دانشگاه علوم پزشکي کرمان، نابينايان 
و خان��واده آن��ان و جمع��ي از خيري��ن و 
مس��ئولين ش��هر کرمان در محل بنياد 
نيکورکاري تعاوني کار با افتخار ، افتتاح 

گرديد.اين مراس��م با تلاوت آياتي از کلام الله مجيد توس��ط 
روش��ندل نادر سنجري و سرود ملي جمهوري اسلامي ايران 

و خواندن دکلمه توسط راضيه سنجري آغاز شد. 
دکت��ر جهان��داري نايب رئيس انجمن نابينايان ضمن خوش 
آمدگويي به حضار، از منوچهر مظفري، استاد فرش دانشگاه 
شهيد باهنر کرمان که به عنوان اولين استاد توانمند در کشور 

ک��ه ب��ه نابينايان قال��ي بافي را آموزش 
داده اس��ت تش��کر و قدردان��ي نمود.و 
همچنين سيد مهدي طبيب زاده رئيس 
ات��اق بازرگان��ي و رئي��س هيات مديره 
انجم��ن نابيناي��ان در رابط��ه با توانمند 
س��ازي نابينايان س��خناني ايراد نمود.

اس��تاد منوچه��ر مظفري، اس��تاد فرش 
دانش��گاه باهن��ر کرم��ان در خصوص 
چگونگي آموزش قالي بافي به نابينايان 
توضيحاتي ارائه داد و بيان نمود که دخترشان، شيرين مظفري 
در اين راه ايشان را همراهي نمودند و ميراث دار آموزش قالي 

بافي به نابينايان مي باشد.
لازم به ذکر اس��ت ايش��ان در ش��روع کار با چش��مان بس��ته 
خ��ود، نقش��ه ايران را بافته ت��ا بتواند قالي بافي به نابينايان را 

آموزش دهد.

تجارت-استان اصفهان:روابط عمومي 
 آبفا منطقه ۵ اصفهان مراس��م زنگ آب 
را در دبستان اديب با حضور مدير و امام 
جماعت منطقه و مدير و مسئولين ناحيه 
۵ آم��وزش و پ��رورش اصفه��ان برگزار 
نم��ود .اين برنامه پس از انجام مراس��م 
صبح��گاه و تلاوت قرآن و نيايش انجام 
ش��د در ابتداي مراس��م مهندس عليزاده 

مديرآبفامنطقه ۵ به بيان مطالبي با موضوع وظيفه خطير دانش 
آموزان و مربيان در امر صرفه جويي پرداخت .وي افزود: دانش 
آموزان س��فيران آب و همياران ش��رکت آبفا در مدرس��ه و منزل 
و محل ه��اي ديگ��ر هس��تند و معلمان ني��ز در خصوص نهادينه 
س��ازي مصرف بهينه آب و صرفه جويي ميتوانند نقش بس��زايي 
در آم��وزش نونه��الان ابتدايي داش��ته باش��ند. وي همچنين در 
ادامه راهکارهايي در جهت صرفه جويي در مصرف ، تش��ريح و 

بيان نمود.در ادامه برنامه حجت الاسلام 
احمدي امام جماعت منطقه۵ مطالبي در 
مورد لزوم و اهميت توجه به مصرف بهينه 
و صرف��ه جوي��ي در مصرف آب درتعاليم 
قرآن��ي و رواي��ي با توجه به مخاطب اين 
مراس��م يعني دانش آموزان مطرح نمود 
.همچني��ن قنده��اري مدي��ر آموزش و 
پ��رورش ناحيه ۵ آموزش وپرورش، نيز 
درزمين��ه مديري��ت مصرف آب مطالب��ي عنوان و از تداوم چنين 
مراسمي در مدارس اين منطقه استقبال نمود.اجراي برنامه زنگ 
آب ابتکار جديد شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در سال ۹۶ 
مي باشد که با مساعدت و همکاري اداره کل آموزش و پرورش 
استان اصفهان در مدارس استان عملياتي گرديده و استمرار دارد 
ت��ا دغدغ��ه مديريت مصرف آب در فضاهاي آموزش مورد توجه 

و عنايت مستمر قرار گيرد.

عل��ي کيواني-اس��تان تهران:محم��د پرورش در 
جلس��ه ش��وراي برنامه ريزي استان در شهرستان 
م��لارد گف��ت، به منظور تامي��ن نياز آبي منطقه ۷ 
حلقه چاه آب ش��رب در شهرس��تان ملارد حفر و 
تجهيز مي شود.مديرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان تهران با اعلام اين خبرگفت: در شهر ملارد 
۴۵۰ کيلومتر شبکه جمع آوري فاضلاب داريم که 
اگر ارزش اقتصادي پس��اب در نظر گرفته ش��ود و 
گردش مالي صورت بگيرد از طريق آن پروژه هاي 
فاضلاب با سرعت بيشتري اجرا خواهد شد.محمد 
پرورش در جلس��ه ش��وراي برنامه ريزي استان که 

با حضور محمد حس��ين مقيمي اس��تاندار تهران 
همچنين مديران و مس��ئولين ادارات شهرس��تان 
ملارد در فرمانداري اين شهرس��تان برگزار ش��د، 
با اش��اره به وضعيت آب ملارد اظهار داش��ت: از 
آنج��ا ک��ه وضعيت کمي و کيفي آب ملارد اهميت 
زي��ادي دارد، پروژه ه��اي مختلفي به بهره برداي 
رس��يده اس��ت.او افزود: ۱8 کيلومتر اصلاح شبکه 
آب مدنظر بوده که ۱۲ کيلومتر آن انجام شده است، 
براي خدمات دهي بهتر به شهروندان پروژه هاي 
راه اندازي ايستگاه پمپاژ و مخزن شهرک جعفريه 
م��لارد، خط خروجي و راه ان��دازي پکيج ۱۰ هزار 

مترمکعبي بلوار کش��اورز و خط جمع آوري جنوب 
ميدان ارتش اجرا ش��ده اس��ت.مديرعامل شرکت 
آب و فاضلاب اس��تان تهران با بيان اينکه هش��ت 
خط انتقال ايجاد شده است تا آب چاه مستقيم وارد 

شبکه نشود، گفت: با اين اقدامات تلاش شده است 
کيفيت آب ملارد حفظ شود، به علاوه اگر۶۷۰۰ متر 
زمين در پارک بانوان که به صورت ۱۰ ساله مصوب 
ش��ده اس��ت، تبديل به ۹۹ ساله شود، افزايش ۱۰ 
هزار مترمکعبي ظرفيت مخزن ملارد را به دنبال 
خواهد داش��ت.پرورش تأکيد کرد: در ش��هر ملارد 
۱۱۲ هزار مشترک وجود دارد، که با وجود مهاجرت 
پذيري و به منظور تامين آب شرب جمعيت در حال 
رش��د در اين شهرس��تان پنج حلقه چاه در ملارد و 
دو حلقه در صفادش��ت ايجاد مي ش��ود.او در زمينه 
اجراي پروژه هاي فاضلاب در اين شهر عنوان کرد: 

تا کنون ۴۵۰ کيلومتر شبکه جمع آوري فاضلاب 
اجرا شده است که با توجه به هزينه هاي بالا بايد 
به س��متي برويم تا ارزش اقتصادي پس��اب در نظر 
گرفته شود و گردش مالي صورت بگيرد تا از طريق 
آن بتوانيم پروژه هاي فاضلاب با س��رعت بيش��تر 
اجرا شوند.مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
تهران بيان کرد: براي سال ۹۷ حدود 8۰ کيلومتر 
شبکه فاضلاب براي ملارد پيش بيني شده است 
ک��ه ۲۲ ميلي��ارد آن از طريق فاينايس، معادل ۲۲ 
ميليارد از ماده ۵۶ و ۲۹ ميليارد ديگر از طرح ها براي 

تحقق آن هزينه خواهد شد.

تج��ارت- اس��تان مازندران: به گ��زارش روابط 
عمومي اداره کل راه و شهرسازي استان مازندران 
مهندس عبداله بهادري در اين بازديد ضمن اعلام 
تاکي��د وي��ژه مقام عالي وزارت در خصوص ارتقاء 
و ايم��ن س��ازي محورهاي منته��ي به مازندران 
خاطر نش��ان س��اخت: اقبال و اس��تقبال عموم 
کاربران جاده اي براي تردد از س��طح محورهاي 
مازن��دران بالاس��ت ، از اي��ن رو اميدواري��م ب��ا 
برنام��ه ريزي و تلاش مضاعف بتوانيم س��رعت 
 قاب��ل توجهي در روند اجرايي اين پروژه داش��ته 

باشيم. 

وي مهمترين مشکل مازندران را در بخش توسعه 
شبکه راه ها ، تملک اراضي دانست و افزود: اراضي 
مازندران به دليل ش��رايط جغرافيايي و اجتماعي 
بس��يار با ارزش بوده و اين مس��ئله با وجود کمبود 
اعتبار جهت خريد اراضي ، ما را براي توسعه شبکه 

راههاي استان دچار مشکل کرده است. 
مهن��دس بهادري ضمن اش��اره ب��ه نقش محور 
س��وادکوه خاطرنش��ان س��اخت : ط��ول محور 
سوادکوه در محدوده استان مازندران 8۴ کيلومتر 
مي باش��د که ۷۹ کيلومتر آن بصورت چهار خطه 
زير بار ترافيک مي باشد و پنج کيلومتر باقيمانده 

محدوده ش��هري سرخ کلا ، بالازيرآب ، شيرگاه 
و پل س��فيد مي باش��د که عمدتا" نياز به ارزيابي و 
آزادسازي اراضي مي باشد که انشااله پس از تامين 

اعتبار اقدام لازم انجام خواهد شد .
 بدليل عدم تخصيص منابع مالي شرکت ساخت 
و توس��عه زيربناهاي حمل و نقل کش��ور اقدام به 
مذاکره با مالکين جهت دريافت اسناد خزانه نموده 
ک��ه تع��دادي از مالکين راض��ي به دريافت خزانه 

بجاي پول شدند .
 مدي��رکل راه و شهرس��ازي اس��تان مازن��دران 
ضم��ن تاکي��د بر اتمام عمليات اجرايي اين محور 

در کوتاه تري��ن زم��ان ممکن تصريح نمود : تقاتع 
شهيد مهدوي قائمشهر ، تقاطع ورودي و خروجي 
شيرگاه ، تقاطع غيرهمسطح آزادمهر ، احداث پل 
دوم پل س��فيد و تکمي��ل چهارخطه در محدوده 
شيرگاه ، سرخکلا ، بالازيرآب و پل سفيد از جمله 
مناطقي هستند که عمليات تعريض و چهارخطه 
نم��ودن آن بدلي��ل عدم تخصيص اعتبار به اتمام 
نرس��يده اس��ت که براي ادامه عمليات و تکميل 
مح��ور ني��از به ۲۰۰۰ ميليارد اعتبار ميباش��د که 
انش��االه با همت مس��ئولين کش��وري و اس��تاني 
هرچ��ه زودت��ر ش��اهد اتمام چهارخط��ه نمودن 

محور باشيم. 
مهندس بهادري ضمن اعلام پيشرفت فيزيکي 
بالاي مدير کل ۹۰ درصدي پروژه خاطر نش��ان 
س��اخت : در تلاش��يم ت��ا با تامي��ن اعتبار لازم و 
ش��رايط مس��اعد جوي ، پ��روژه تعريض و چهار 
خط��ه ش��دن اين محور در اتي��ه نزديک به بهره 
برداري نهايي برسانيم. مدير کل راه و شهرسازي 
اس��تان مازندران ضمن مثبت ارزيابي کردن اين 
بازديد ها اظهار اميدواري کرد با تلاش و پيگيري 
نماين��دگان ش��اهد ارتقاء ايمن��ي در محورهاي 

ارتباطي استان باشيم.

تجارت- استان مازندران: به گزارش روابط عمومي منطقه ۹ عمليات 
انتقال گاز، رسول داودي نژاد با اعلام اين خبر اظهار کرد: کانال هاي 
زهکشي در عرض حريم اختصاصي خط لوله اول سراسري در منطقه 
صعب العبور لوشان/ روبار معروف به دره ذغال سنگ احداث شده 
اس��ت. وي افزود: خط لوله ۴۰ اينچ سراس��ري اول از مناطق صعب 

العبور و جنگلي لوش��ان / رودبار عبور مي کند که به دليل ش��رايط 
جغرافيايي و وجود اختلاف ارتفاع و شيب هاي تند، اين خط لوله بعضا 
در نقاطي تحت تنش و فشار ناشي از رانش قرار مي گيرد. مدير منطقه 
۹ عمليات انتقال گاز با بيان اينکه اين خط لوله در منطقه معروف به 
دره ذغال سنگ قرار دارد خاطرنشان کرد: وجود آب هاي سطحي 

بحث رانش را تشديد کرده و باعث حرکت لايه هاي رانشي خاک در 
حريم اختصاصي و ايجاد تنش در لوله مي شود. داودي نژاد با اشاره 
به احداث کانال هاي زهکشي بيان کرد: در راستاي پايداري جريان 
انتقال و جلوگيري از حرکت لايه هاي رانشي و مهار آب هاي سطحي 
و زير س��طحي، کانال هاي زهکش��ي در عرض حريم اختصاصي 

احداث ش��ده اس��ت. وي ادامه داد: همچنين لوله هاي پلي اتيلن در 
س��ايز ۶۳ ميلي متر نصب ش��ده و کانال هاي مذکور با مصالح دانه 
بندي به سايز ۲۰ ميلي متر پر شده و آماده بهره برداري است. لازم 
به ذکر است، طرح مذکور از طريق واحد مهندسي منطقه ۹ ارائه و 

توسط پرسنل عمليات خط لوله احداث شده است.

گ��روه اجتماع��ي: ماه ها قبل از اين، زماني 
که هنوز دور پنجم شوراي شهر تهران به 
صورت رسمي فعاليت خود را شروع نکرده 
بودند و خبري از شهردار شدن محمدعلي 
نجفي نبود، بسياري از کارشناسان درباره 
لزوم اصلاح س��اختار ش��هرداري صحبت 
مي کردند. همان روزها اعلام مي ش��د که 
گام اول براي اصلاح س��اختارهاي موجود 
در شهرداري تهران، سر و سامان دادن به 
ساختار و نيروي انساني اين مجموعه است. 
طي ماه هاي گذش��ته اصلاح ساختارهاي 
موج��ود در ش��هرداري ته��ران از هم��ان 
ابتداي فعاليت شورا و شهردار جديد يکي 
از موضوعاتي بوده که بر آن تاکيد ش��ده 

است.
م��دت کوتاه��ي پس از آغاز به کار فعاليت 
نمايندگان جديد مردم تهران در ش��وراي 
ش��هر بود که حسن رسولي، رئيس کميته 
تش��کيلات و منابع انس��اني شوراي شهر 
ته��ران از تعيين تکليف وضعيت کارکنان 
شهرداري خبر داد و گفت: در اين خصوص 
در دو حوزه مشغول اصلاح ساختار هستيم. 
رس��ولي با بيان اينکه در دو حوزه مش��غول 
اصلاح ساختار هستيم، اذعان داشت: حوزه 
اول شناس��ايي نقاط ضعف و چالش هاي 
س��اختار س��ازماني ش��هرداري ته��ران، 
سازمان ها و شرکت هاي تابعه است و مورد 

دوم که همزمان با حوزه اول پيش مي رود، 
ارائه يک تصوير واقعي از کميت و کيفيت 

نيروي انساني شهرداري است.
دستور ويژه براي اصلاح ساختار ���

پ��س از آن در آخري��ن روز آبان م��اه ب��ود 
که محمدعلي نجفي، ش��هردار تهران در 
حکمي ويژه خطاب به معاون برنامه ريزي و 
توسعه شهري، حجت الله ميرزايي خواستار 
تهيه هرچه سريع تر برنامه "اصلاح ساختار 
سازماني شهرداري تهران" شد. همچنين 
ش��هردار از معاونت برنامه ريزي و توس��عه 
ش��هري خواسته اس��ت، اصلاح و تنظيم 
ساختار و تشکيلات در دو حوزه امور بانوان 
و خزانه دار کل را در اولويت قرار داده و ظرف 
يک ماه ساختار نهايي اين دو بخش براي 

بررسي و تصويب آماده کند.
افزايش احتمال اصلاح ساختار ���

در همين حال روز گذشته بود که محمدعلي 
نجفي، شهردار تهران درخصوص اصلاح 
ساختار شهرداري توضيحاتي را ارائه کرد 
و از احتم��ال ادغ��ام برخي س��ازمان ها و 
معاونت ه��ا در ش��هرداري تهران خبر داد. 
محمدعل��ي نجف��ي در گفتگو با ايس��نا با 
اش��اره به دستور اخيرش پيرامون اصلاح 
س��اختار ش��هرداري تهران، با بيان اينکه 
ساختار شهرداري از جهات مختلف داراي 
اش��کالاتي است، گفت: يکي از اشکالات 

س��اختار شهرداري گستردگي بيش از حد 
آن اس��ت؛ به گونه اي که با اين ش��هر نبايد 
اينق��در از نظر تعداد مديريت ها، س��اختار 
گس��ترده اي طراحي مي ش��د. وي افزود: 
تداخل و استهلاک بين بخش هاي مختلف 
شهرداري به وفور ديده مي شود به گونه اي 
که موردي داريم که يک موضوع واحد در 
چند دفتر در ش��هرداري دنبال مي شود که 

اين قابل قبول نيست.
شهردار تهران با بيان اينکه ساختار شهرداري 
باي��د با يک نگاه علمي جامع انديش مورد 
توجه قرار گيرد، گفت: برهمين اس��اس از 
معاونت برنامه ريزي درخواست کرديم که 
شوراي علمي در اين زمينه تشکيل دهد و 
استاد برجسته يکي از دانشگاه ها را نيز به 
عنوان رييس شوراي علمي انتخاب کرديم 
تا در س��ه فاز تغيير س��اختار ش��هرداري را 
بررس��ي کنند. نجفي با بيان اينکه از اين 
ش��وراي علمي درخواس��ت کرديم که در 
يک فاز ش��ش ماهه کليات س��اختار جديد 
ش��هرداري را آم��اده کنن��د، تصريح کرد: 
همچني��ن در ي��ک فرص��ت يک س��اله 
مي بايست ساختار نهايي شهرداري شکل 
بگي��رد ک��ه در کنار آن يک کار ضربتي نيز 
درخصوص جايگاه زنان و ساختار مرتبط با 
آن در شهرداري و همچنين موضوع خزانه 
متمرکز نيز در دستور کار قرار گرفته است 
، چراکه بايد اين دو موضوع در شهرداري 
با فوريت بيشتري به نتيجه برسد و از اين 
ش��ورا خواس��ته ايم که درخصوص اين دو 
موضوع راه حل هايي ارائه دهند. ش��هردار 
تهران در پاسخ به اين سوال که آيا ممکن 
است برخي از سازمان ها و يا معاونت هاي 
ش��هرداري در س��اختار جديد ادغام شود؟ 
گفت: در حال بررسي موضوع تغيير ساختار 
هستيم و اگر لازم باشد معاونت ها، ادارات 
کل سازمان ها و شرکت ها ادغام مي شوند 
اما در حال حاضر اين مساله در فاز بررسي 

و مطالعه قرار دارد.

گروه اجتماعي: معاون نظارت شوراي شهر 
تهران با اش��اره به اينکه س��ازمان املاک 
و مس��تغلات شهرداري در دوره مديريت 
پيشين بدون مجوز شورا املاکي را به افراد 
و موسس��ات مختلف واگذار کرده اس��ت، 
گفت: منتظر هستيم؛ اسامي و مشخصات 
اف��رادي که اين املاک را دريافت کردند 
به ش��ورا ارس��ال شود. همچنين مهلتي را 
مش��خص کرده ايم که پس از آنکه ش��ورا 
اين اطلاعات را دريافت کرد، اين ليست 
در اختي��ار رس��انه ها قرار گيرد. افش��ين 
حبي��ب زاده، در گفتگو با ايلنا با اش��اره به 
مصوبه  شوراي چهارم که ماهيت نظارتي 
ش��ورا را زير س��وال برد، گفت: براس��اس 
قانون ش��وراها، وظايف نظارتي ش��وراي 
اسلامي ش��هر بسيار مشخص است. ماده 
۷۱ قانون ش��وراها، وظايف اين ش��ورا را 
مش��خص ک��رده، اين م��اده ۳۴ بند دارد 
و برخ��ي ب��ه صورت مش��خص به عنوان 

نظارت اختصاص دارد.
اين عضو ش��وراي ش��هر ته��ران درباره 
مصوبه شوراي چهارم درخصوص تفويض 
اختيار ش��ورا ب��ه ش��هرداري در رابطه با 
تنظيم اساسنامه موسسات و شرکت هاي 
تابع��ه گفت: براس��اس بن��د ۱۵ ماده ۷۱ 
قان��ون "تش��کيلات، وظايف و انتخابات 
ش��وراهاي اسلامي کش��ور" تصوي��ب 
اساسنامه مؤسسات و شرکت هاي وابسته 
به ش��هرداري با تأيي��د و موافقت وزارت 
کش��ور به عهده ش��وراي شهر است. اين 
يکي از اختياراتي که در دوره هاي گذشته 
به ش��هردار تفويض ش��ده اس��ت و از نظر 
ش��وراي پنجم نبايد صورت مي گرفت. او 
ادامه داد: براساس اين مصوبه موسسات 
و ش��رکت هاي وابس��ته ب��ه ش��هرداري 
خودش��ان اساسنامه ش��ان را تنظيم کرده 
و ب��ه اجرا مي گذارن��د. يکي از مهم ترين 
س��ازمان هايي که خودش اساسنامه اش 
را تنظيم کرده اس��ت، س��ازمان املاک و 

مس��تغلات شهرداري اس��ت که يکي از 
بااهميت ترين س��ازمان هاي وابس��ته به 
ش��هرداري است و مس��ئوليت واگذاري 

املاک شهرداري را برعهده دارد.
حبيب زاده با تشريح اين نکته که تصويب 
اساسنامه و بدون نظارت شورا چه تبعاتي 
منف��ي دارد، اف��زود: س��ازمان ام��لاک و 
مستغلات شهرداري بندي را در آيين نامه 
گنجانده اس��ت که به اين س��ازمان اجازه 
مي دهد؛ املاک را بدون مصوبه ش��ورا به 
افراد واگذار کند، در صورتي که طبق قانون 
هر ملکي که به اش��خاص و موسس��ات 
مختلف واگذار مي شود؛ بايد مجوز خود را 
از شوراي شهر بگيرد، اما سازمان املاک 
و مستغلات بدون مجوز شورا املاک را به 
موسسات مختلف واگذار کرده است، که 
تعداد اين واگذاري ها هم قابل توجه است. 
او به اقدامات پيشگيرانه شوراي پنجم در 
اين زمينه اشاره کرد و گفت: اسامي املاک 
واگذار شده موجود است و به بخشي از اين 
اطلاعات در شورا دسترسي داريم. منتظر 
هستيم اسامي و مشخصات افرادي که اين 
املاک را دريافت کردند به ش��ورا ارس��ال 
شود و مهلتي را مشخص کرده ايم که پس 
از آنکه شورا اين اطلاعات را دريافت کرد، 
اين ليست را در اختيار رسانه ها قرار دهيم. 
معاون نظارت شوراي شهر در پاسخ به اين 

سوال که آيا شوراي پنجم قصد ندارد، براي 
نظ��ارت بر فعاليت خود اعضاي ش��وراي 
شهر هم اقدامي انجام دهد، تصريح کرد: 
مجل��س کميت��ه اي را براي نظارت روي 
فعاليت هاي نمايندگان مجلس مشخص 
کرده است و اعضاي اين کميته از بين خود 
نماينده ها انتخاب مي ش��وند و پيشنهادي 
تحت همين عنوان در ش��وراي ش��هر هم 
مطرح ش��د. البته در اين مورد مصوبه اي 
در ش��وراي اول داش��تيم و اعضاي شورا 
در اي��ن زمينه کميته اي را پيش��نهاد داده 
بودن��د ک��ه در همان زمان تصويب ش��د. 
او ادامه داد: مصوبه ش��وراي اول در اين 
مورد در حال بررس��ي و بازنگري اس��ت و 
از ش��وراي اول ب��ه اين طرف که تاکنون 
اين مصوبه اجرايي نشده است. اين شامل 
همه چيز از جمله تخلفات مالي مي شود. 
اين موضوع در ش��وراي پنجم به عنوان 
يک بحث جديد طرح ش��ده اس��ت و روي 
آن کار مي کنيم. مش��ابه همان اقدامي که 
مجل��س انج��ام داده و موضوعاتي که به 
اعضا برمي گردد را کميته  مورد بررسي قرار 
مي ده��د. حبيب زاده گفت: اينکه اعضاي 
شورا اموال خود را اعلام کنند، مطرح شد، 
اما هنوز هيچ تکليف قانوني در اين زمينه 
ندارند، مگر آنکه خودش��ان در اين زمينه 

مصوبه اي را به تصويب برسانند.

با ادغام سازمان ها و معاونت ها با ماموریت مشابه؛

شهرداري تهران چابک می شود
افشین حبیب زاده اولتیماتوم داد؛

افشای نام دریافت کنندگان املاک بدون مجوز


